
 Чедомир Јовановић: Бриселски споразум је добар за Србију, али се мора примењивати
четвртак, 18 децембар 2014 14:31

  

Председник Либерално демократске партије (ЛДП) Чедомир Јовановић изјавио је данас
да је то што до краја године неће бити отворено прво поглавље у преговорима са ЕУ,
јасна порука Србији да не може седети на две столице и да је погрешна политика "и
Европа, и Русија".

  

Јовановић је у писаној изјави оценио да су проблеми који су Србију довели у ћорсокак,
политички проблеми, оличени у неспремности Владе да спроведе Бриселски споразум
Београда и Приштине који је потписала.

  

Како је рекао, бивши председник Србије Борис Тадић је био неуспешан у европским
интеграцијама, па се "суочио са зидом" 2011. године, а на исти начин "са зидом се данас
суочава премијер Александар Вучић".

  

"Бриселски споразум је први корак у институционализацији и нормализацији односа
између Београда и Приштине, и као такав је добар за Србију, али ништа не вреди ако се
не примењује. С друге стране, неотпочињање преговора са ЕУ је и јасна порука Србији
да не можемо седети на две столице и да је погрешна политика и Европа и Русија",
рекао је Јовановић.

  

 1 / 2



 Чедомир Јовановић: Бриселски споразум је добар за Србију, али се мора примењивати
четвртак, 18 децембар 2014 14:31

ЛДП захтева да Србија буде одговорна држава и да испуни обавезе које је преузела
Бриселским споразумом, али и да је због своје будућности неопходно да она усклади
спољну политику са спољном политиком ЕУ.

  

(Бета)
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